
Słudzy Boga
Zdecydowana rozprawa Pana Jezusa z kusicielem, czyli diabłem,
kończy się odniesieniem do pierwszego przykazania, dotyczącego
wiary w Jedynego Boga i do tego, co z tej wiary ma wynikać:
Panu, Bogu swemu, będziesz oddawał pokłon i Jemu samemu służyć
będziesz. W ten oto sposób Pan Jezus jeszcze raz przypomina
nam, które z przykazań jest najważniejsze i pierwsze. Dzisiaj
można odnieść wrażenie, że cała dyskusja na temat ważności
przykazań zaczyna się gdzieś dopiero od przykazania piątego.
Choć również ważność tego przykazania stawia się często pod
znakiem zapytania, np. usprawiedliwia się zabijanie jeszcze
nienarodzonych dzieci. Powiedzmy od razu jedno: gdy zostaje
zakwestionowane  pierwsze  przykazanie  Boże,  to  można  się
spodziewać,  że  zacznie  się  też  kwestionować  wszystkie
pozostałe przykazania. Dowodów na to mamy bardzo wiele; wokół
siebie,  również  w  sobie.  Dlatego  dzisiaj,  na  początku
Wielkiego Postu, a i na zakończenie Misji świętych, Pan Jezus
nam przypomina to, co podstawowe: Panu, Bogu swemu, będziesz
oddawał  pokłon  i  Jemu  samemu  służyć  będziesz.  W  liturgii
pogrzebowej często pojawia się słowo sługa, w odniesieniu do
tego, którego żegnamy. Oby na końcu naszej ziemskiej wędrówki,
to słowo, mogło być także odniesione do nas: Sługa, bo Bogu
samemu służył.
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